

Volvox og Alkymisten, V&A
Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet, NTNU
Besøksadresse: Sem Sæland vei 10, 7034 Trondheim
Postadresse: % NTNU Høgskoleringen 5, 7034 Trondheim
E-post: styret@volvox.no
Nettside: www.volvox.no

Referat 02/22

Møte 26.01.22

Tid 18:15 – 20:00

Til stede Anna Swiergon
Jonas Valåmo
Ida Elisabeth Aas Karlstad
Beate Rose Gjendemsjø
Erik Hundstad
Jens Cranner Dahle
Marie Liland Hartveit

(Sekretær) Nurinnisa Ece Erik

Frafall Kristoffer Johansen

Sak 18/22 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Referat fra forrige møte er godkjent og publisert?	Nurinnisa	Ja
Spørre jubkom om de vil rekruttere til jubkom: 25 år sølvbryllup	Anna	Gjort. Venter på svar.
Beate lager og legger ut skjema for avstemning av genser design	Beate	Ney
Ta kontakt med leverandør om pris, leveringstid osv.	Beate	Ney
Lage doodle for HS bilder	Beate	Nei. Blir senest i slutten av februar.

Lage EPVU thread på Slack	Nurinnisa	Ja
<p>Saker som ikke ble løst sist:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Avmeldingsknapp i sympa (Beate) - Blir det arkivskap? (Beate og Jonas) - Har ordensmester svar på meldinger? (Jonas) - Hvordan går det med den surstrømningen? (Ida) - Blir det sitkurs for HS? (Anna) 		<p>Beate: Ikke mulig med avmeldingskapp.</p> <p>Jonas og Beate: Ble glemmt.</p> <p>Jonas: Ja.</p> <p>Ida: Fikset 2 bokser.</p> <p>Anna: Blir ingen pakke for HS, kun individuell påmelding.</p>

Sak 19/22 Ris og Ros

Ris

«Kanskje på tide å oppdatere bildet på nettsiden, og ta styrebilder? Vil se denne flotte gjengen i galla og styrebånd»

- Så hyggelig sagt. Vi jobber med saken!

Ros

«Trenge å prokrastinere litt så jeg leste kjapt gjennom referatene til HS. De var underholdende så bra jobbet sekretær! Håper dere fortsetter å publisere referater <3»

- Tusen takk, det var veldig hyggelig å høre! Vi skal fortsette med å publisere dem!

«Syns dåkke e flinke eg»

- Tusen takk, det var veldig fint å høre!

«Jeg synes dere er flinke og gjøre en god jobb. På tross av at korona ødelegger mye så står dere på og prøver alt dere kan. Jeg er glad i dere.»

- Tusen takk, det var veldig koselig å høre!

Sak 20/22 Leder oppdateringer

- Har hatt alle medarbeidersamtaler.
 - o Har HS noe mer å si er det bare å ta kontakt.
 - o Det blir nye medarbeidersamtale rundt mai.
- Linjeleder møte 28.01
- NV-leder møte
 - o HS ønsker at rydding av NV-kjøkkenet blir tatt opp.
 - o Skal snakke om NV-lekene som skal arrangeres senere i semesteret.

Sak 21/22 Kasserer oppdateringer

- Samordnet registermelding sendt inn.
 - o Den har blitt godkjent

- Har startet med økonomiopplæring.
 - o Hadde første runde forrige lørdag.
 - o Neste runde blir torsdag denne uka.
- Har vedtatt ny økonomiforskrift 14.01.2022
 - o Fjernet §3-3 om Visma Økonomioversikt. Dette ble gjort som følge av at vi nedgraderte Visma.
 - o Flere små endringer.
- Vi har fått alt av tilbakebetaling for Åre.
 - o Medlemmer har fått refundert billettprisen.
 - o Vi har ikke fått faktura fra Vipps enda, men vi vet at den blir på 219 846 kr.
 - o Vi taper ca. 20 000 på forsikring, disagio og vippsgebyr

Saksopplysning: Økonomi opplæring tar ca. 2,5 time.

Sak 22/22 Nestleder oppdateringer

- Stormøtet
 - o Har vært greit å arrangere stormøte.
 - o Ingen saker som har blitt sendt inn foreløpig.
 - o Har ikke funnet noen referent ennå.
 - o **Beate snakker med noen fra sin komite om de kan være referenter.**
- Grønndresser
 - o Har fått byttet og tilsendt dresser i ønskelige størrelser.

Sak 23/22 Faddersjef oppdateringer

- Forespørsel om å bestille Samfunnet er sendt.
 - o Har ikke fått svar ennå.
 - o Skal purre i løpet av de nærmeste dagene.
- Pågår en fortløpende rekruttering til komiteen.
 - o Utsatt første møte for å rekruttere flere faddere.

Sak 24/22 Arrkom oppdateringer

- Skal bli med på møtet om Beer mile med NV-gangen i regi av Delta neste uke eller uka etter.
 - o Jens blir med og hjelper til
 - o Vet ingenting om plan, dato osv. Dermed blir det tatt en vurdering om arrangementet er forsvarlig, og om V&A skal promotere arrangementet fortløpende etter infomøtet.
- Pauseinnslag under digital vinsmaking med Eivind.
 - o Blir dessverre ikke noe av, avlyst av arrangør.
- Fått forespørsel om vinter-OL med Online om 3 uker (19. februar)
 - o Litt usikker om det vil være forsvarlig.
 - o Ser positivt på samarbeid med Online hvis forholdene tilsier det går bra.

Sak 25/22 Bedkom oppdateringer

- Fysisk Novartis-bedpres 1. februar, 16:30-17:15, S3.
 - o Maks 62 deltakere.

Sak 26/22 Nukleomedia oppdateringer

- Ny nettside ferdig 1. april.
 - o HS ble utrolig glade av å høre dette.
- Skal lage «engasjer deg/bli med» plakat.
- Skal lage en plakat med organisasjonskart og kontaktinfo til nøkkelpersoner i V&A.
- Nukleotidene har hatt møte, men må ha et til.

Saksopplysning: Når et arrangement blir opprettet, inviter alle V&A venner. Slik kan flere få med seg arrangementet fortere.

Sak 27/22 Kjeller oppdateringer

- Kjelleren åpner 28. januar.
 - o Det blir innført påmelding.

Sak 28/22 Kontorkom oppdateringer

- Hadde første møte forrige uke.
 - o Hadde en kort idemyldring sesjon.
 - o Neste møte blir workshop for kontorkom; målet er å lage en røff plan for semesteret.
 - o Endringer innad komiteen ble innført. Bl.a. har det blitt opprettet flere ansvarsområder.
- Kontorkom og Nurinnisa bytter kontorvakt.
- Bake-Off er satt i gang.
 - o Er i påmeldingsfasen akkurat nå.
 - o Fikk tips om å bleste i forelesninger fra HS.

Sak 29/22 Undergruppe oppdateringer

Shanglelauget

- Har ikke gjort noe pga. restriksjoner.
- Har heller ingen kommende arrangementer.
- Ønsker å bli ferdig med Korona.

Vokalium

- Har hatt første øving.
- Skal ha to åpne øvinger, hvorav den ene var denne mandagen.
- Leter etter ny dirigent.
-

V&A Allsidighet

- Har hatt styremøte.
 - o Planlegging og organisering av øremerkede inntekter.
 - o Jobber med å lage kalender for semesteret.

Bumblebeats, InVitro, Revyen, Trollkom, V&AIL, Spanskymisten, SkeiV&A, V&A Klatring

- Ingen oppdateringer ble meldt

Sak 30/22 Plan fra Jubkom

- Styret leste gjennom planen til 50 års jubileum til Alkymisten og så over planlagt budsjett.
- Det ble stilt flere spørsmål rundt planlagt budsjett.
 - o Styret oppfattet det som at budsjettet går i overskudd og dette er noe Frifond ikke hadde godkjent
 - o Det var usikkerhet rundt hvilke variabler og faste beløp komiteen så for seg
 - o Styret ønsker et mer detaljert budsjett fra Jubkom.
- Styret stusset over lokalet Sjetne Bydelshus.
 - o Styret tenkte det var langt unna for et jubileum, og møte ikke helt “forventningene” til styret.
 - o Styret la frem et forslag om å velge et lokal i sentrum, som også er litt penere. Dette mener styret vil tiltrekke flere til arrangementet.
- Styret tenker arrangementet høres dyrt ut i forhold til hva som blir tilbudt. Det som legges frem av jubkom føles litt som et julebord istedenfor enn jubileum.
- Var utydelig for styret hvor mye grunnarbeid og undersøkelse som har blitt gjort i forkant av budsjetteringen til jubileet.
- Styret likte godt planene for resterende feiring.
- Det er viktig at feiringen ikke kolliderer med VIVO 6. oktober.
- Andre spørsmål styret hadde:
 - o Hvem er det som skal betale for utgiftene?
 - o Er det V&A som skal legge ut?
- **Anna lager forslag om tilbakemelding og spørsmål til Jubkom og resterende medlemmer gi tilbakemelding til forslaget. Anna sender deretter ut mail med svar fra HS.**

Sak 31/22 Innføre mail fra hovedstyret

- Beate kommer med et forslag å innføre mail fra hovedstyre, og resten av styret syntes det var en god ide.
- I mailen vil en kunne få vite om interessante arrangementer og oppdateringer i linjeforeningen
 - o Hvor ofte blir de sendt ut? Det vil være etter behov.
 - o Hva skal mailen inneholde? Det styret tenker passer.
- Eivind (Bergo) har laget en mal på hvordan dette kan utføres
- Det blir lagt til et nytt punkt i sakslisten/referatet som vil handle om hva som skal inn på mailen

Sak 32/22 Kjøpe nytt opptak til komiteene

- Beate fikk høre at det er flere som ikke fikk med seg opptaket til komiteer etter fadderperioden.
- Er i tillegg flere som har lyst til å engasjere seg nå.
- Styret synes det høres bra ut med å utlyse nytt opptak til komiteene.
- Informasjon om nytt opptak og hvordan engasjere seg blir gitt på:
 - o Stormøtet
 - o Medlemsgruppa som et innlegg
 - o De ulike kullgruppene fra V&A sin konto
 - o Innsida – enten gjennom ITV, Studiekonsulent eller V&A spør om å legge ut informasjon selv
 - o Mail fra HS
 - o Nettsiden
 - o Bleste i forelesninger:

- Organisk kjemi: Jens og Kristoffer
- Celle- og molekylærbiologi: Erik og Anna

Sak 33/22 Ny krite liste

- Beate kom med forslag til ny krite liste.
 - Slik vil medlemmer av ulike komiteer kunne krite på seg selv
 - Anna har gæmlisene under seg
 - De som ønsker å skrive folk i sin komite opp på krite listen må sende navn til Beate senest søndag 30. januar 19:00.

Sak 34/22 Tilgang til Drive

- Akkurat nå er det vanskelig å samarbeide på tvers av komiteer da alle ikke har tilgang til alt.
- Det ble lagt frem forslag om å dele alle mappene med alle, utenom Hovedstyret sin mappe
 - Dette vil gjøre det vanskelig å opprettholde GDPR
 - Forslag til løsning: Alt som har med GDPR å gjøre blir lagt i HS mappen
 - Forslag til løsning: Eieren av mappen kan bestemme hvem som kan se dokumentet
- Styret kom frem til at saken vil bli tatt opp igjen på neste møte.

Sak 35/22 Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Spørre om noen kan være referent på stormøtet	Beate	
Skrive svar til Vokalium	Jonas	
Sende svar til Vokalium	Anna	
Sende svar fra HS til Jubkom	Anna	

Sak 36/22 Konstruktiv møtekritikk

- Private saker som angår andre personer i tillegg tas i private samtaler